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Creative techniques step-by-step. This book offers the reader an opportunity to watch
one of our foremost contemporary sculptors at work, to see not just highlights of the
creative process, but every step from beginning to end. 

http://www.allinfo.top/jjdd


In order to recreate the immediacy of an actual workshop situation, Bruno Lucchesi
takes a single life-size head through all the stages of roughing in, modeling, refining the
surface, and finishing and texturing, so that the reader can see exactly how he
positions and models every detail.
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书评

先生在读此书。 我们探讨， 为什么只有面部轮廓的时候，
我们就能感知塑的男性还是女性? 因为男性的线条更粗糙，
女性的面部所有线条都更细腻。 这样回答，也太简单了， 但是是事实。 以上乃废话。
以下乃更多废话。 早上五点我醒了， 起身去楼下，写字，读书，瑜伽。 过了些时...  
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